
 
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 21.08.2019 
 
 
 

Tilstede: Villy, Niels, Ole og Sussi. (Karsten Boldt fraværende.) 
 
    

 
1. Velkomst. 

Villy bød som sædvanligt velkommen og mødet gik i gang. 
 

2. Orientering/siden sidst. 
Stille og rolig sommer, heldigvis ikke flere indbrud. 
Der har været mange udlejninger henover sommeren. 
Der er blevet fyldt op med træ på fællesarealet, et træ der stod i vejen for 
udsigten over søen er blevet fældet og skåret op og fyldt i brændeskuret 
 

3. Regnskab ved Ole. 
Ole orienterede om regnskabet. Vi har fået kontingent ind, alle har betalt. 
Vi har ca. 19.273,73 kr. i overskud på kontoen ift. budgettet. 
 

4. Orientering omkring jordhandel, hvad skal ske fremadrettet? 
Villy har snakket med Per Hannerup vedr. jordhandlen. Per har meddelt at han 
ikke ønsker at sælge alligevel. 
 

5. Arbejdsdag, planlægning m.m 
Indbydelserne udsendes i denne uge. (uge 34) 
Vi forventer godt vejr og regner med at vi kan være på fællesarealet. 
Vi mødes kl. 10 til fælles kaffe. 
 
Sussi sørger for alt til morgenmaden og drikkevarer. 
Villy/Dorte sørger for kød m.m. til frokost. Vi bestiller hos Brugsen i Nr. 
Snede. 
 
 
 



Arbejdsopgaver til dagen: 
 
Vejvedligehold  
Klipning af hegn langs stierne. 
Klipning af hegn langs indkørslen. 
Vedligehold af fællesareal. 
Rabatter ved Rørbækvej slåes med græstrimmer. 
Opsætning af Nabohjælpskilte. 

          Madhold. 
 

6. Nabohjælp. 
Som lovet på generalforsamlingen i april, har Ole arbejdet videre på at få mere 
information vedr. Nabohjælp. Der er nu fundet ud af, hvordan vi griber det an. 
Ole laver et brev herom, som sendes ud til samtlige grundejere sammen med 
invitationen til arbejdsdagen. 

   
7. Dato for næste generalforsamling? 

Næste generalforsamling er fastsat til den 18. april, datoen blev allerede fastsat 
på generalforsamlingen i april 

   
8. Dato for næste bestyrelsesmøde? 

Næste bestyrelsesmøde er fastsat til onsdag den 4. marts kl. 19.00 hos Ole. 
 

9.  Evt.     
Intet under evt. 


